
 

21.prosince 2004 

Číslo 4., ročník 2010 

V tomto vydání: 

• Plnění programového 
prohlášení 2006-2010 
(str. 1 a 3) 

• Rok 1995 -  výběr z kro-
niky obce  (str. 1, 2 a 3) 

• Něco malinko ze zákulisí 
SDH Mostek a JSDHo 
Mostek (str.  4) 

• Volební program KSČM 
(str. 5 a 6) 

• Volební program Sdru-
žení nezávislých kandi-
dátů - Za Mostek lepší 
(str. 6) 

• Program oslav 450. vý-
ročí obce Mostek  (str. 7) 

• Sportovní zprávy       
(str.  86) 

Zpravodaj obce Mostek Číslo 4., ročník 2010 

2. září 2010 

Plnění programového prohlášení  
Zastupitelstva obce Mostek za 11/2006 - 10/2010 

  

 Zastupitelstvo obce Mostek bylo v tomto voleb-
ním období jako v minulých obdobích 11 – členné a 
složeno z těchto volebních stran: 

- šesti zástupců SNK 
- tří zástupců KSČM 
- dvou zástupců KDU-ČSL. 

 V průběhu volebního období odstoupila paní 
Jana Schneiderová a na její místo nastoupila jako ná-
hradník paní Eva Kalfusová. 

V oblasti rozvoje obce jsme v rámci možností 
prováděli údržbu a rekonstrukce místních komunikací. 
Podařilo se i díky sehnaným dotacím vybudovat kanali-
zační sběrač ze „Zelené louky“, kterým se provedlo od-
kanalizování již stávajících domů a příprava na výstav-
bu nových rodinných domů.  

V tomto období bylo také přebudováno centrum 
obce, kde vzniklo dětské hřiště, byla provedena rekon-
strukce chodníků, osazen nový mobiliář a vybudováno 
posezení pro 
cyklisty s ma-
pou. To vše do-
plňuje fontánka 
s pitnou vodou.  

Rok 1995 (z kroniky obce Mostek) 
 Dne 29. března 1995 se konala veřejná schůze Obecního zastupitelstva v Mostku. Zá-
jem občanů o jednání byl velký. Přítomní byli seznámeni z rozpočtem na rok 1995, který byl 
po diskusi schválen v poměru hlasů 6:5. Z výsledku je patrná neshoda členů zastupitelstva. Ně-
kteří poukazovali na to, že návrh rozpočtu dostali pozdě a nemohli si ho dobře prostudovat, jiní 
kritizovali neúčast členů finanční komise při sestavování rozpočtu.  
    Zástupci Východočeské plynárenské společnosti a firmy Revis informovali občany o 
budování rozvodů plynu v naší obci. 
    Další diskuse se rozpoutala kolem uvolnění prostor bývalého internátu Tiby pro potře-
by závodu Mostek. V té době už tam fungoval pečovatelský dům. Obec nevlastnila žádné od-
povídající prostory, kam by mohla pečovatelský dům přemístit a proto bylo nutné řešit celou 
záležitost ve spolupráci Tiby, OÚ a Referátu sociálních věcí Okresního úřadu v Trutnově. 
    Po hasičském plese, který se konal 25. února, souvraťská hospoda znovu ožila. Dne 1. 
dubna 1995 si přišlo asi 250 příznivců rockové hudby zavzpomínat na rockové skupiny působí-
cí v naší obci a okolí. Celá akce byla věnována památce zesnulých hudebníků a zvukařů p. R. 
Rudolfovi, J. Chaloupkovi aj. Vokatému. Comeback zahájila skupina Atropos, na ni navázal 
Quasar a po něm následovala skupina Test. 
    Koncem března začala svou činnost firma Spek, která byla zaměřena na sběr odpado-
vých surovin. Výkup zajišťoval pan F. Slanina. 
    Dne 25. dubna odstoupilo 5 zastupitelů ze svých mandátů. Byli ti – J. Čeliš, Š. Samle-

(Pokračování na stránce 2) 

Po dlouhých letech jednání se společností TIBA 
o odkoupení domu s pečovatelskou službou a areálu fot-
balového hřiště se tento krok podařilo splnit. Společnost 
TIBA ukončila svůj provoz vyhlášením konkurzu a prá-
vě v tomto řízení se podařilo od správce konkurzní pod-
staty tyto nemovitosti za celkovou cenu 1,4 mil. Kč od-
koupit. Následně byl v areálu fotbalového hřiště vybu-
dován skate - park a dětské hřiště ve finančním nákladu 
4,8 mil. Kč získaných z podpory ROP NUTS II Severo-
východ. Tímto došlo k rozšíření využití areálu a k je-
ho velmi pozitivní úpravě. 

 Velmi intenzivně jsme podporovali činnost naší 
příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola 
Mostek. V poslední době bylo podpořeno zachování 

(Pokračování na stránce 3) 
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rová, L. Lebedová, P. Jandera a P. Kotyk. V místním tisku 
uveřejnili společné prohlášení ke svým voličům a dalším 
občanům, kde uvedli důvody, které je vedly k jejich rozhod-
nutí. Odstupující si stěžovali na to, že jim je podsouvána 
úloha poslanců, kteří nebudou moci zasahovat do rozhodo-
vání o zásadních věcech, a také o nemožnosti vůbec diskuto-
vat k danému tématu. Dále udávali, že předem nedostávali 
materiál k prostudování, který se týkal věcí určených na jed-
nání a další. Všichni náhradníci voličů, kteří byli osloveni, 
odmítli do zastupitelstva vstoupit a proto starosta požádal 
prostřednictvím Okresního úřadu v Trutnově ministra vnitra 
o vypsání nových voleb v obci Mostek. 
    První červnová neděle patřila dětem. Na fotbalovém 
hřišti za přispění Obecního úřadu a mnoha dalších společen-
ských a politických organizací si děti zasoutěžily 
v nejrůznějších disciplínách. Odměnou jim byly sladkosti a 
nejrůznější maličkosti. 
    Dne 23. června byla zkolaudována místní čistírna 
odpadních vod a 1. července 1995 byla předána k trvalému 
užívání. Stavba ČOV byla zahájena v roce 1992 a dotována 
Státním fondem životního prostředí. 
    Ze sedmi firem přihlášených do výběrového řízení 
na plynovod v Mostku byla vybrána firma Gasco Pardubice, 
která garantovala stavbu včetně přípojek do 10 měsíců, záru-
ku na jakost 42 měsíců a cenu dodávky 6 mil. Kč. Stavba 
byla zahájena 20. 10. 1995 a předpokládané dokončení 
v červenci 1996. 
    V srpnu 1995 byla zkolaudována nová ZŠ a v září 
1995 byla budova předána do trvalého užívání. Tak se ko-
nečně mostečtí občané dočkali. O novou školu usilovali přes 
40 let. Výstavba nebyla nikterak jednoduchá. Stavba začala 
v roce 1987. Po událostech v roce 1989 došlo k přerušení 
stavby pro nedostatek finančních prostředků. Toto přerušení 
představovalo navýšení nákladů o 800.000,- Kč. Původní 
projekt budovy bylo třeba upravit a přizpůsobit novým pod-
mínkám. To vše si vyžádalo 19.556.363,- Kč. 
    K zahájení školního roku  v nové škole bylo třeba 
značného pracovního nasazení učitelského sboru. Všichni 
učitelé si zkrátili o jeden týden  dovolenou a podíleli se na 
zařizování budovy nábytkem, školními potřebami a pomůc-
kami. V práci jim pomohli i členové FK Mostek, důchodci a 
rodinní příslušníci. 
    Dne 4. září 1995 se kolem osmé hodiny u nové bu-
dovy ZŠ shromáždila nejen řada dětí, ale také nemalý počet 
rodičů. Mezi hosty byli také zástupci Školského úřadu 
v Trutnově, vedeni p. ing. Káňou, starostové okolních obcí a 
představitelé dodavatelské firmy Novos Nová Paka. 
V krátkém projevu vyzdvihl starosta naší obce p. Zdeněk 
Gofroj podíl všech, kteří nelehký úkol dovedli k cíli. Po vy-
stoupení Lubomíra Šorma, který zastupoval Okresní úřad 
v Trutnově, přestřihla paní učitelka Milada Pačová pásku a 
vyučování v nové škole mohlo začít. Na 16. září byl vyhlá-
šen den otevřených dveří v ZŠ. Všichni občané si mohli bu-
dovu školy, která svým vzhledem dobře zapadla do obce, se 
vším všudy prohlédnout. 
    V listopadu 1995 stanovil ministr vnitra Jan Ruml 
termín nových voleb v obci Mostek na 2. 3.1996. Byl stano-
ven harmonogram úkolů a lhůt k zabezpečení voleb do 
Obecního zastupitelstva ještě pro rok 1995:  

(Pokračování ze stránky 1) − do 8.12. stanovení počtu členů OZ, vytvoření volebních 
obvodů 

− do 10.12. zveřejnění počtu volených členů zastupitelstva a 
vytvořených volebních obvodů 

− do 18.12. jmenování zapisovatelů místních volebních ko-
misí 

− do 20.12. zveřejnění zapisovatelů místních volebních ko-
misí 

− do 27.12. předání kandidátních listin zapisovatelům míst-
ních volebních komisí 

    Hospodářské výsledky závodu Tiba byly dobré. Zá-
vod splnil všechny úkoly, které mu byly vedením a.s. Tiba 
pro rok 1995 vytyčeny. Došlo k uvedení do provozu rozsáh-
lé investiční akce, kanalizace závodu. To významnou měrou 
přispělo ke zlepšení životního prostředí v obci. Závod zpro-
voznil na začátku roku nový provoz pneumatických tkalcov-
ských stavů, který byl ukázkou kvalitního pracovního pro-
středí. 
    Nedostatek bytů v obci a práce v textilu měl za ná-
sledek odliv části místních pracovníků, který byl v průběhu 
roku 1995 nahrazován pracovníky zahraničními, nejvíce pol-
skými, ukrajinskými, ruskými a slovenskými. Závod během 
roku spolupracoval s místními zájmovými sdruženími, např. 
při organizaci výstavy ČSCH, fotbalového turnaje a dalších 
drobných akcích a samozřejmě se aktivně podílel na rozvoji 
obce v oblasti především různých oprav a stavebních prací. 
Závod v roce 1995 stabilizoval své postavení v akciové spo-
lečnosti Tiba, což bylo dobré pro budoucnost zaměstnanců a 
tím i obyvatel Mostku. 
    Mateřská škola v průběhu roku zorganizovala maš-
karní ples s písničkami D. Patrasové a se soutěží o nejlepší 
masku. Vyhodnocené děti byly patřičně odměněny sladkost-
mi. Děti se svými učitelkami navštívily řadu kulturních akcí 
ve Dvoře Králové, připravily besídku maminkám k svátku a 
byly se podívat  na své bývalé kamarády v 1. třídě ZŠ. V 
červnu uspořádaly paní učitelky pro děti výlet do přírody 
k chatě Medvědice. Cestou překonávaly přírodní překážky, 
krmily zvěř a po krátkém občerstvení se u rybníka setkaly 
s vodníkem. Na závěr školní docházky v MŠ dostali budoucí 
školáci knížky, vysvědčení a řadu drobných dárků. Rozlou-
čení se školkou bylo opravdu slavnostní. 
    Kynologie měla v roce 1995 deset členů, z toho pra-
videlně docházelo na cvičiště 6 členů. Členové odpracovali 
150 brigádnických hodin na stavbě kůlny na dřevo, sušení 
sena a při výsadbě nových stromků. I když ve výcviku byli 
převážně mladí psi a muselo se s nimi pracovat od začátku, 
zúčastnili se členové se dvěma psy závodu „O štít města 
Žacléře“, kde pan M. Rejmont obsadil se svým německým 
ovčákem 1. místo a pan R. Guwak s německým boxerem 15. 
místo z 22 závodníků.  
    Český svaz chovatelů zahájil rok 1995 schůzemi, ve 
kterých se jednalo především o přípravě 15. tradiční výstavy. 
Před výstavou ČSCH bylo provedeno s veterinářem ze Dvo-
ra Králové n. L. očkování králíků proti myxomatoze a moru 
a očkování drůbeže proti tuberkuloze. Výstavu, která se ko-
nala 30. 4. - 1. 5. 1995 navštívilo 300 dospělých a 100 dětí. 
Jedenašedesát vystavovatelů předvedlo 214 kusů králíků, 61 
kusů drůbeže a 30 kusů exotů. ČSCH také uskutečnil zájezd 
do Loun na Národní výstavu a někteří členové se zúčastnili 

(Pokračování na stránce 3) 
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činnosti školy v co největším rozsahu, včetně dofi-
nancování chybějících finančních prostředků vlivem 
velkého úbytku dětí v posledních letech. 

 V oblasti životního prostředí jsme stále sou-
částí třídění a separace odpadů společnosti EKO – 
KOM. Rozšířili jsme sběrná místa a navýšili počet 
sběrných nádob. Dále jsme podepsali smlouvu se 
společností ASEKOL. Díky tomu likvidujeme staré 
elektropřístroje téměř zdarma. Je také potěšující, že 
v dlouhodobém čase ubylo černých skládek a lidé 
třídí odpady. Hospodaření v lesích probíhá dle schvá-
leného hospodářského plánu, který musel být navý-
šen o nenadálé těžby v důsledku větrných kalamit. 
Na místním hřbitově byla provedena oprava márnice 
a celý areál je udržován za pomoci Klubu důchodců 
Mostek. 

 V rozvoji sportovních 
aktivit se podařilo získat do-
taci na výstavbu minihřiště 
s umělou trávou v areálu zá-
kladní školy, které slouží celé 
příspěvkové organizaci, fot-

(Pokračování ze stránky 1) 

 

Národní výstavy na Slovensku spolu se členy 
z Hostinného. Celý rok byl zakončen slavnostní schůzí a 
hodnocením celoroční práce. 
    Myslivecké sdružení Bradlo mělo v roce 1995 dva-
cet jedna aktivních členů a 2 adepty. Všichni členové se 
v době strádání aktivně podíleli na přikrmování zvěře. 
Myslivecké sdružení nakoupilo a zkrmilo více jak 40q já-
dra, mnoho žaludů, kaštanů a jeřabin a také nakoupilo léči-
vo pro srnčí zvěř. Na úseku ochrany přírody členové prová-
děli dvakrát léčení lišek proti vzteklině. Na 250 míst 
v revíru roznesli vakcinaci a prováděli vyhodnocení. Veš-
kerou tuto činnost prováděli členové mysliveckého sdruže-
ní Bradlo ve svém volném čase. Odměnou jim byla skuteč-
nost, že nebyla v revíru a blízkém okolí zaznamenána liška 
nakažená vzteklinou. 
    Oddíl BMX dosáhl v sezoně 1995 značných úspě-
chů. V mistrovství České republiky se umístil v kategorii 
10 let Martin Kotyk na 16. místě. Tímto výsledkem si Mar-
tin zajistil postavení prioritníh jezdce na mistrovství v roce 
1996. Pro tak malý oddíl to byly velké úspěchy. Na výroční 
konferenci Českého svazu cyklistiky v Pardubicích byla 
oddílu přidělena organizace závodu Krajského poháru Vý-
chodočeského kraje a zároveň Mistrovství České republiky 
ve Freestyle. Závody se měly na nově budované trati, která 
byla k uvedenému závodu doporučena. Na podzimní konfe-
renci VČ svazu BMX byl pan P. Kotyk zvolen zástupcem 
vedoucího Východočeského svazu BMX. 
    Lyžařský oddíl měl v tomto roce 25 dospělých 
členů a 13 žáků, které vedl p. Fr. Vlastník. Členové odpra-
covali celkem 400 hodin na výkopu a položení kabelu pro 

(Pokračování ze stránky 2) bezpečnostní zařízení na sjezdovce v Debrném, na zhotovení 
stojanu na lyže, který zajistil p. V. Strejc. Po zimní sezonu 
byla zajišťována služba na vleku, který byl v provozu každou 
sobotu a neděli. Ve službách se střídali všichni členové oddí-
lu. Lyžařský oddíl uspořádal pro své žákovské družstvo běžců 
od 18. února do 24. února 1995 zimní tábor na Benecku. 
Účastníci plně využívaly upravené běžecké tratě na horách. 
Starší děti podnikly výlet na Janovu horu, kde se chovalo stá-
do huculských koní . Během tábora byly organizovány různé 
soutěže a na závěr byl uspořádán karneval na lyžích. 
    Fotbalový klub se s ostatními složkami podílel na 
akci „Pálení čarodějnic“, organizoval atrakce při MDD, zajiš-
ťoval finanční prostředky pro FK sběrem železného šrotu, 
provozem kiosku, pomocí při bourání příčky v samoobsluze a 
zednickými pracemi v prodejních prostorách obchodu potra-
vin. Dále FK zlepšoval prostředí v areálu hřiště a to těmito 
akcemi: osvětlení části hřiště pro trénink, kabelové přípojky 
pro kabiny a byt správce, oprava a nastříkání zadní části ka-
bin, kácení stromů za kabinami, elektroinstalace pro kiosek, 
stožáry pro ochrané sítě, nátěry oken, úklid okolo hřiště     
 „A“ mužstvo vedené trenérem L. Rejmontem obsadi-
lo na jaře 1995 konečné 3. místo v Okresním přeboru, 
v poháru ČMFS skončilo mužstvo v semifinále, kde prohrálo 
s pozdějším vítězem, mužstvem Trutnova „B“, posíleným 
divizními hráči v poměru 1:2. Po podzimní části soutěže 
1995/96 přezimovali hráči na pěkném 2. místě. 
    K 1. lednu 1995 měl Mostek 1353 obyvatel. Během 
roku se odstěhovalo 24 občanů, přistěhovalo se jich 30. 
Z našich řad navždy odešlo 16 spoluobčanů. V roce 1995 
jsme přivítali 8 nových občánků. V obřadní síni Obecního 
úřadu v Mostku bylo uzavřeno 11 sňatků.          Marcela Bíbová                                                                        

balovému klubu i široké veřejnosti. V oblasti kultury obec 
podporuje veškeré činnosti místních organizací. 

 Zdravotnictví se prozatím podařilo zachovat ve 
stávajícím rozsahu. V roce 2010 byla v obci zřízena vý-
dejna léků s celotýdenním provozem místo bývalé prodej-
ny textilu. Občanům tak odpadlo cestování pro léky do 
Dvora Králové n. L. 

 I tomuto zastupitelstvu se však nepodařilo naplnit 
všechny body svého prohlášení. Stále se nedaří sehnat 
dotaci na výstavbu nové tělocvičny či rekonstrukci koupa-
liště. Tyto a další nové akce zůstanou tak do dalšího vo-
lebního období.   

 V tomto čtyřletém období hospodařila obec 
v příjmech c částkou ve výši 76 mil. Kč a ve výdajích 75 
mil. Kč. Z těchto čísel je patrné, že i přes několik dokon-
čených finančně náročných akcí a splácení úvěru za vodo-
vod, obec nakládala s finančními prostředky hospodárně 
s tvorbou malého zisku do příštích let. 

Závěrem bych chtěl poděkovat všem zastupitelům 
za jejich práci pro obec v tomto volebním období a popřát 
jim pokud znovu kandidují mnoho úspěchů ve volbách a 
také i v osobním životě. 

Ing. Jaromír Tázlar, starosta 

Rok 1995 (z kroniky obce Mostek) - pokračování 
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 Pro ty z Vás, kteří naši činnost pečlivě sledujete 
p ros tředn ic t v ím naš ich  webových  s t ránek 
www.hasici.mostek.cz, bude tento článek menším připome-
nutím toho co již víte a znáte.  Aby tento článek nebyl jen 
nudným čtením, tak v tomto článku prozradíme něco málo 
co se do budoucna chystá. Začneme nejprve stručným shr-
nutím událostí od začátku roku. Na lednové výroční valné 
hromadě byl zvolen 11-ti členný výbor sboru na toto 5-ti 
leté funkční období. V tomto složení: starosta sboru Radim 
Rejmont, I.náměstek starosty sboru Jaroslav Zeman, 
II.náměstek starosty sboru a zároveň zástupce velitele jed-
notky sboru a strojník jednotky Filip Forman, velitelem jed-
notky František Forman, hospodář sboru Petr Rychtera, ve-
doucí mládeže Gabriela Hrdinová, referentka žen a zároveň 
členka revizní komise Lenka Musilová, kronikářka, zapiso-
vatelka a zároveň předsedkyně revizní komise Olga Burešo-
vá, člen revizní komise Jaroslav Plecháč, prevence Pavel 
Víšek, člen výboru Milan Červený. Po pětiletém zkušebním 
provozu znaku sboru, došlo k jeho oficiálnímu schválení. 
Koncem měsíce února byl v restauraci za mostem pořádán 
tradiční hasičský ples. Tento ples díky Vaší hojné návštěv-
nosti byl vydařený a doufáme, že i příští rok si opět uděláte 
čas poslední únorovou sobotu (26.2.2011). Mnoho díků pat-
ří rovněž našim sponzorům a lidem kteří nás v naší činnosti 
podporují. Tímto vyzýváme naše sponzory a lidi, kteří nás 
v naší činnosti podporují, aby na náš mejl: hasi-
ci@mostek.cz zaslali svá loga nebo vizitky, aby mohlo dojít 
k vytvoření Vaší reklamy na našich hasičských stránkách. 
V měsíci březnu došlo v naší blízkosti a v poměrně malé 
oblasti ke dvěma rozsáhlým požárům skladovacích prostor 
zemědělských produktů v obcích Ždírnice a Horní Olešnice. 
Byl podán grant na renovaci hasičské stříkačky z roku 1890 
do Nadace pro podporu hasičského hnutí v ČR. Ke konci 
tohoto měsíce přišly na exkurzi děti z mateřské školky naší 
obce, kde jim byla předvedena technika a ukázka použití 
hasící pěny, která byla následně rozehnána vodním prou-
dem. O víkendu se ti nejlepší ve „čmodrchání“ účastnili uz-
lovky v Radvanicích. Měsíc duben přinesl řadu informací 
jak si počínat při jarních pracích a to zejména se zaměřením 
na vypalování porostů. Započalo vyjednávání a zkoušení 
nových vycházkových uniforem pro členy výboru sboru a 
vybavení pro kolektiv mladých hasičů. Díky nemalému fi-
nančnímu obnosu od společnosti KATA a.s. V tomto měsíci 
se starší holky účastnily soutěže v šedesátkách v Malých 
Svatoňovicích. Přelom měsíce dubna a května byl věnován 
získávání informací o naší vesnici, okolí a době prvních 
zmínek o naší obci a tvorbě návrhu erbu pro obec. Návrhů 
bylo vytvořeno několik. Předložili jsme dvě možnosti jak by 
mohl erb obce vypadat. Sic nás zastupitelé pochválili za 
snahu, ale 10:0:0 zastupiteli neprošel a byl vybrán návrh od 
fundovanějších mistrů. Květnové povodně si vyžádali hu-
manitární pomoc a na popud Českého červeného kříže jsme 
uspořádali humanitární sbírku na pomoc zasaženým obča-
nům na Moravě. Všem lidem, kteří donesli finanční či mate-
riální dar moc děkujeme jménem lidí, kteří tuto pomoc 
ve své svízelné situaci uvítali. Poslední víkend byl ve zna-
mení požárního sportu našeho týmu mladých hasičů. Tým 
se účastnil okresního kola hry Plamen, které se konalo ve 

Dvoře Králové nad Labem na stadionu pod Hankovým do-
mem. V letošním ročníku nastoupilo do závodu mnoho mlad-
ších hasičů, kteří tak museli doplnit starší družstvo, neboť ně-
kteří si randili a jiní pro zranění nemohli nastoupit. Co bude 
s družstvem starších od září? Nikdo netuší. Červen, pro někte-
ré to byl měsíc tragický, pro některé měsíc senzace a pro ně-
které měsíc obyčejný jako jiné měsíce v roce. Pro jednotku 
sboru dobrovolných hasičů obce nikoliv. Jednotka byla vyslá-
na na dopravní nehodu, která se stala přímo v obci. Nikdo 
z vyjíždějících hasičů netušil co bude následovat na místě zá-
sahu. Hodnocení celé události i s odstupem času necháme na 
každém z Vás, s našim názorem by asi velmi těžko každý sou-
hlasil. V první neděli měsíce června se část chlapů a hasičské 
techniky na výzvu okrskového starosty vydala na zajištění 
okresního kola dorostu a dospělých hasičů v požárním sportu 
do Dvora Králové nad Labem. První červencovou sobotu jsme 
na pozvání obce Vítězné sbalili historickou stříkačku a sou-
časnou zapůjčenou techniku od HZS KHK a rozjeli se k nim 
na slavnost: DEN HASIČŮ. Přibližně v půli měsíce hejtman 
našeho kraje vyhlásil nebezpečí klimatických jevů z důvodu 
vysokých teplot a sucha. V třetím týdnu byla část hasičské 
omladiny na myslivecké chalupě Bradlo, která zde trávila 
prázdniny. Za umožnění tohoto pobytu, myslivcům děkujeme. 
V srpnu opět rozsáhlé povodně na severu Čech. Opět se opa-
kovala situace s humanitárními sbírkami a musíme Vás po-
chválit, neboť jste dokázali nasbírat neuvěřitelné množství 
materiálu, že některá větší města se mohou stydět. Děkujeme 
Vám jménem lidí, kteří si prošli velkou vodou. Započalo se 
s podřezáváním a modernizací vnitřních prostor hasičské 
zbrojnice. Tomu předcházeli vyklízecí brigády a touto cestou 
děkujeme p. Sokolovi a F. Slaninovi za poskytnutí prostor 
k uložení naší techniky a vybavení. Nejen na srpnové výboro-
vé schůzi jsme řešili naši kandidátní listinu do nadcházejících 
komunálních voleb, které se budou konat v půli měsíce října. 
Byli jsme osloveni již někdy v zimních měsících. Přišlo nám 
to jako dobrý nápad, ten však ochladl. Jenže! Dostalo se to 
ven mezi lidi. Musíme přiznat, že na Váš popud jdeme do to-
ho. Při osobním sbírání podpisů jste nám mnohdy vyslovili 
důvěru. Vy sami jste nás mnohdy svými názory pěkně zasko-
čili a berete to i jako další možnost vymanit se dlouholetému 
stereotypu, kdy jsou na kandidátní listině pouze 3 strany. Na 
předvolební sliby nedojde. Není našim zvykem slibovat, na-
šim zvykem je konat a řešit vzniklé situace rychle a efektivně. 
Vy jste těmi kdo rozhodnou o sestavení budoucího zastupitel-
stva. Vaše křížky rozhodnou, kteří lidé usednou do vedení 
obce. Kandidovat do zastupitelstva obce budou: Radim 
Rejmont, Filip Forman, Jaroslav Zeman, Milan Červený, Jaro-
slav Plecháč, František Forman, Jana Kozáková, Petr Rychte-
ra, Jaroslav Honců, Martina Bryndová, Naděžda Harmáčková. 
Na 4. září se chystají oslavy od „založení“ naší obce. My hasi-
či se tam budeme prezentovat co by dozor na komunikacích a 
parkovišti, tak i drobným občerstvením pro hosty a pořadatele 
z našich řad. Vystavíme naše kroniky a historickou hasičskou 
techniku našeho sboru i sborů okolních. V měsíci září se bude 
kolektiv mladých hasičů připravovat na podzimní kolo hry 
Plamen. Originál této zprávy najdete vždy na našich hasič-
ských stránkách www.hasici.mostek.cz, kde je možnost sledo-
vat i další události na kterých se podílíme.      Výbor SDH Mostek 

Něco malinko ze zákulisí SDH Mostek a JSDHo Mostek 
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 Vážení spoluobčané, 
 po čtyřech letech, kdy nastává období voleb nového 
zastupitelstva, se můžeme ohlédnout za plněním volebního 
programu, který si kandidáti za KSČM vytyčili právě před 
čtyřmi lety. Ačkoliv jsme měli jen tři členy v zastupitelstvu, 
podařilo se prosadit a splnit řadu vytyčených bodů. Z oblasti 
životního prostředí, ekologie a vzhledu obce např. postupně 
upravovat centrum obce s odpočinkovými plochami, nahra-
zení nevzhledných zákoutí novým zázemím domů, zvýšení 
objemu třídění odpadů, opravy a budování nových chodníků 
atd. V oblasti služeb, dopravy, bezpečnosti a informací 
zejména prosazování oprav komunikací a zimní údržby, 
prosadit dokončení rozšíření osvětlení cesty v části obce 
Souvrať. V oblasti zdravotnictví, sociálních politiky a byd-
lení se podařilo zakoupit dům s pečovatelskou službou a 
připravit řadu pozemků k výstavbě rodinných domů. 
V oblasti školství, kultury, spolkové činnosti a sportu se 
podařilo odkoupit plochy určené ke sportu a vybudovat dal-
ší sportovní zařízení pro širokou veřejnost a zejména pro 
děti, podporovali jsme činnost sportovních a zájmových 
klubů či pomoc při organizaci některých kulturních akcí. 
 Kandidáti z řad členů KSČM spolu s dalšími kandi-
dáty bez politické příslušnosti předkládají ucelený volební 
program, jenž by měl při jeho naplnění zajistit mnoho důle-
žitých a zajímavých změn v životě obyvatel obce a také za-
bezpečit udržení a vylepšení celé infrastruktury. Tento reál-
ný volební program dále prosazuje úkoly, které se nám 
v minulosti nepodařilo prosadit ať už z důvodu finančních či 
z důvodu menšího zájmu ostatních zastupitelů a vychází 
z dlouhodobé zkušenosti mnohých našich kandidátů, kteří 
tvořili minulé volební programy KSČM a uměli je prosadit, 
i když se nemohli podílet přímo na vedení obce a navazuje 
na tyto předchozí programy. 
 
Životní prostředí, ekologie a vzhled obce 
Pro vzhled obce chceme prosadit zejména: 
udržet upravenost veřejné zeleně a obce pravidelnou údrž-

bou zelených ploch, úklidem veřejných prostranství a 
postupným dalším odstraňováním nevzhledných zákoutí 
nejen v centru obce, ale i ve vzdálenějších částech a to 
zejména v Souvrati, v Zadním Mostku a Debrném. 

připravit výstavbu kanalizací směrem k části Souvrať a Zad-
ní Mostek a modernizaci ČOV s využitím evropských 
financí 

vypracování nové vyhlášky o veřejném pořádku, která by 
zahrnovala často kritizované oblasti ve znečišťování 
veřejných prostranství, ovzduší, přílišném obtěžování 
obyvatel hlukem a dalšími projevy lidské bezohlednosti 
tak, aby zachovala všechny prvky normálního života na 
vesnici 

prosadit vytvoření koncepce vzhledu centrální části obce a 
postupné dotváření jeho částí výstavbou nových objektů 
a dokončení parkových úprav 

dodržování využití území v souladu s územním plánem, 
dokončit nový územní plán obce 

vyřešit odkladiště organických hmot tak, aby neobtěžovalo 
obyvatele pachy a bylo v souladu s ekologickými para-
metry 

prohloubit činnosti obce v oblasti s nakládáním s odpadem 
zejména s podporou zvýšení odběru tříděného odpadu se 
zajištěním dostatečného počtu míst s kontejnery pro třídě-
ný odpad 

 
Služby, doprava, bezpečnost a informace 
Pro další období chceme prosazovat: 
vybudování nového chodníku na nebezpečném úseku na silni-

ci ve směru na Debrné s přechodem pro chodce u bytovek 
vybudování bezpečného přechodu s chodníkem mezi pekár-

nou a obchodem s obuví 
rozšíření místního rozhlasu i do vzdálenějších míst obcí, rozší-

řit aktuální informace na internet obce 
podporu zejména potřebným řemeslným službám výhodným 

pronájmem prostor v majetku obce 
propagování činnosti podnikatelů v obci a jiné služby na inter-

netu obce 
udržování dopravní obslužnosti v obci tak, aby byl zachován 

provoz autobusových linek i vlakových spojů potřebných 
k dopravě zejména do zaměstnání a do škol - udržování 
místních komunikací v dobrém stavu, trvalé provádění 
oprav zničených úseku a na frekventovaných úsecích za-
jistit stálou průjezdnost 

v zimním období zajišťování sjízdnosti komunikací dle plánu 
zimní údržby, zařadit do tohoto plánu další místní komu-
nikace i s menší frekvencí provozu, avšak vedoucí do míst 
s objekty trvale obydlenými 

 
Zdravotnictví, sociální politika, bydlení 
V dalším volebním období chceme prosazovat především: 
zachování současného rozsahu zdravotní péče 
nadále udržovat objekt domu s pečovatelskou službou pro za-

chování služeb starším občanům 
podporovat činnosti klubu seniorů a jejich aktivity v oblasti 

sociálních, společenských a zdravotních služeb 
připravit území vybudováním inženýrských sítí (Slunečná 

stráň) pro výstavbu nových rodinných domů - dále podpo-
rovat přípravu další soukromých pozemků pro výstavbu 
rodin rodinných domů v celé obci dle územního plánu 

připravit výstavbu malometrážních startovacích bytů na po-
zemcích pod paneláky dle připravené studie 

 
Školství, kultura, sport a spolková činnost 
V této oblasti chtějí zastupitelé dále prosazovat: 
pomocí dotací z evropských fondů provést kompletní přestav-

bu autokempu s rekonstrukcí koupaliště. Pro provoz vlast-
ního bazénu využít tzv. biologické čističky. Náklady na 
tuto rekonstrukci jsou sice shodné jako při použití prů-
myslové, tedy chemické čistírny, obrovskou výhodou je 
však snížení provozních nákladů a to 10krát oproti prů-
myslovému čištění. 

pravidelnou údržbu školy a školního zařízení 
podporování nových i stávajících klubů zájmové a sportovní 

činnosti mládeže 
podporování nevýdělečných sportovních, zájmových a spole-

čenských klubů (zejména klubu seniorů, fotbalového klu-
bu, lyžarského oddílu, mysliveckého sdružení i kynologů 

(Pokračování na stránce 6) 
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Vážení spoluobčané, 
na naší kandidátní listině najdete lidi, kterým není 

lhostejné dění v naší obci. Naše Sdružení nezávislých kandi-
dátů již znáte po několik volebních období. Máme mezi se-
bou kandidáty z různých oblastí veřejného života a jsme 
přesvědčeni, že právě proto dokážeme zajistit nám všem 
podmínky pro spokojenější a klidnější život – tedy „Za 
Mostek lepší“. Náš program obsahuje přehled nejdůležitěj-
ších témat, na která se chceme v případě zvolení do zastupi-
telstva zaměřit a tak nadále pokračovat v naší započaté práci 
v zastupitelstvu, se kterou mají již naši mnozí kandidáti bo-
hatou zkušenost. 

Rozvoj obce 
− údržba pěších cest v obci 
− provádět další rekonstrukce a údržby místních komu-

nikací 
− nadále pokračovat v rekonstrukci veřejného osvětlení, 

rozšíření veřejného osvětlení v Debrném 
− dokončit parkoviště u obecního úřadu pevným po-

vrchem 
− výstavba inženýrských sítí, dokončení kanalizace na 

Zelené louce, výstavba kanalizace směrem 
k benzinové stanici a na Souvrať 

− pokusit se najít využití budovy „staré školy“ za vý-
znamné podpory Evropské unie získáním dotací 
(např. Společenský a kulturní dům) 

− pokusit se sehnat investora pro vybudování Domova 
seniorů 

− umožnění dokončení výstavby řadových garáží 
− efektivně hospodařit s prostředky a majetkem obce 
− navázat vhodnou spolupráci s firmou STAKO ENER-

GO s.r.o. na přislíbenou pomoc – rozvoj školy, veřej-
né osvětlení, aj. 

Životní prostředí, vzhled obce 
− likvidace černých skládek a zamezení jejich vzniku 
− provádět výsadbu nové zeleně, udržovat park a cent-

rum obce 
− udržovat vzhled hřbitovů v Mostku i Debrném, včet-

ně kaple sv. Anny 
− ekonomicky hospodařit s lesy v majetku obce 
− pokračovat s úpravami vzhledu obce z centra i do 

okrajových částí, dále pak na Zadní Mostek, Souvrat 
a Debrné 

− rekonstrukce čistírny odpadních vod 

Sociální problematika a péče o starší spoluobčany 
− podpora činnosti Klubu důchodců 
− pomáhat starším občanům v získání poskytování sociál-

ních služeb a nadále pokračovat ve spolupráci 
s pečovatelskou službou města D. Králové  

Bytová politika 
− podporovat výstavbu v lokalitách rodinných domů pro 

rodiny s dětmi 
− i nadále připravovat další lokality k výstavbě formou zís-

kání dotací pro zasíťování pozemkům vhodných k výstav-
bě 

− najít investora pro výstavbu bytových domů „pod panelá-
ky“ 

Sport, kultura a rekreace 
− podpora zájmové činnosti dětí 
− podpora sportu v obci 
− podpora společenského dění, pořádání kulturních akcí 
− pokračovat nadále v započatých tradicích – rozsvěcení 

vánočního stromu, oslavy obce, apod. 
− pokusit se získat finanční prostředky na rekonstrukci kou-

paliště 

Školství a zdravotnictví 
− podpora a zachování zdravotnictví v současném rozsahu 

poskytovaných služeb 
− udržovat a rozvíjet budovy ZŠ a MŠ, zachovat v nejvyšší 

možné míře počet tříd v ZŠ 
− opětovně podat žádost o dotaci na výstavbu tělocvičny 
− získávat nové žáky do ZŠ zatraktivněním výuky a podmí-

nek pro vyučování 

Podnikání v obci 
− nadále podporovat podnikatelské aktivity občanů Mostku 

(pronájmy vhodných prostor, přizvat vždy místní firmy 
do výběrových řízení obce) 

Řízení a informovanost 
− pravidelná aktualizace webových stránek 
− vydávání rozsáhlejšího zpravodaje 
− instalace bezdrátového veřejného rozhlasu (i do odlehlej-

ších míst Mostku, na Souvrať, Zadní Mostek a Debrné) 

Doprava a bezpečnost 
− zvýšení bezpečnosti občanů 
− iniciování častějších kontrol policií 
− pokusit se zavést radarový systém v problémových mís-

tech                                                    
 SNK - Za Mostek lepší 

Volební program Sdružení nezávislých kandidátů Za Mostek lepší                                                 
- pro komunální volby 2010 
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atd.) dotacemi a jinou pomocí od obce 
podporování tradičních kulturních, sportovních a společen-

ských akcí, podporování těchto akcí i v širším regionál-
ním působení 

opět se pokusit získat dotaci na výstavbu tělocvičny 
pro Sbor dobrovolných hasičů zajištění kvalitní výzbroje a 

výstroje a dalšího zabezpečení pro zajištění činnosti při 
prvotním zásahu, podporování činnosti mladých hasičů. 

(Pokračování ze stránky 5)  Zastupitelé na kandidátce KSČM pracují nezávisle, 
každý se řídí svým svědomím a zodpovídá se za svou činnost 
pouze svým voličům. Budou spolupracovat s ostatními zastu-
piteli bez rozdílu politické příslušnosti. Tak jako v minulosti i 
nyní jsou připraveni hájit zájmy všech obyvatel obce. 
  
 Dejte svůj hlas těm, kteří budou pro obec přínosem a 
nebudou prosazovat své vlastní či skupinové zájmy. 

Kandidáti KSČM 
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Obec Mostek Vás srdečně zve  
na oslavy 450. výročí  

od první zmínky o naší obci v Deskách zemských 

v sobotu dne 4. 9. 2010 od 10,00 hod.  
v areálu Autokempu Mostek 

PROGRAM   HLAVNÍ  

10,00 - 10,15 Zahájení a uvítání hostů 
10,20 - 10,30 Mažoretky Nová Paka 
10,30 - 12,00  PODZVIČINKA (dechová hudba) 
12,30 - 13,30 ZŠ a MŠ Mostek (vystoupení dětí) 
                             Taneční skupina Angeles Dance Group 
14,00 - 15,30 SOPEN Hajnice (country) 
16,00 - 18,00 HIGH FEVER (hudba 70. - 80. let) 
18,30 - 19,30  H-KVINTET (swing) 
20,00 - 22,00  TEPLÁ BUCHTA (rock) 
22,00 - 22,15 OHŇOSTROJ (FK Mostek) 
22,30 - 24,00 MOSSOCKI Mostek (rock) 

PROGRAM   DOPROVODNÝ 

11,00 - 11,15 Mažoretky (Nová Paka) 
11,30 - 12,00 Divadlo loutkové - Baba Yaga (Tomáš Běhal) 
Skupina historického šermu REGO: 13,15 - 13,45 Vodnická pohádka 
            14,30 - 15,00 Šermířská škola 
13,50 - 14,20  Prezentace práce POLICIE ČR 
15,30 - 16,10 Divadlo loutkové - Baron Prášil (Tomáš Běhal + Mariana Večeríková) 
Fotbalová utkání v areálu fotbalového hřiště: 
• od 15,00 hod. starší žáci Mostek - Lánov 
• od 17,00 hod. muži „A“ Mostek - Stará Paka 
Skatepark (multifunk ční areál) - přislíbená exhibice - 14,00 - 15,00 hod. 

PROGRAM CELODENNÍ  
• Výstava kronik - obecních, hasičských,  

Klubu  seniorů a závodu TIBA 
• Výstava fotek - současných i historických  

naší obce 
• Výstava dravců, myslivců  
• Výstava historické hasičské techniky 
• Ukázka sanitního vozu záchranné služby 

Stánky s občerstvením                                         
Řemeslné stánky 

Zábava pro děti i dospělé po celý den 

Děkujeme všem níže uvedeným sponzorům za podporu této akce 
KÚ Královéhradecký kraj // DATES HK - vedení účetnictví a daňové poradenství  // Štukatéři s. r. o.                                                   

Albrecht a spol. s. r. o. - plynová zařízení // Rejmont Ladislav - zemní práce //A&M Borovnička - bazény                                             
Bouška Arnošt - pokrývačství // Síbr Radek - stavební činnost  // Mgr. Durecová Iljana - Studio Mostek                                                         

Frysová Jarmila - Pension Alkiony// Restaurace Za Mostem + Gambrinus // Klouček + Kloučková s. r. o. - pekárna                             
Pitela Martin - autolakýrnictví // Petr Lubomír - zednické práce // Bartoš Josef - autodoprava // Vaverka Stanislav - elektro 

 Pořadatel si vyhrazuje právo na změnu programu a úpravu časového harmonogramu 

MODEROVÁNÍ  CELÉ  AKCE:  
RICHARD GENZER + MICHAL SUCHÁNEK ,  

MARCELA ROBKOVÁ  

 

 Vstupné zdarma 
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544 75 MOSTEK 34 

www.mostek.cz 

 

Telefon: 499 691 208, 499 691 322 

Fax: 499 691 344 

El. adresa: info@mostek.cz 

Zpravodaj vydává Obecní úřad Mostek – povoleno 
Ministerstvem kultury ČR, reg. č. MK ČR E 12852. 

Výtisk zdarma.  
Šéfredaktoři:  

Ing. Dagmar Včeláková a Ing. Jaromír Tázlar 
Obecní úřad Mostek 544 75, tel.: 499 691 322.   

Grafická úprava OÚ Mostek.  
Tiskárna Petr Frys - QQ Typograf studio Mostek 

Zpravodaj obce 
Mostek 

Fotbalová srdce v Mostku zase začala pořádně tlouct 

Více o mosteckém fotbale 
se dozvíte na  
www. fk mo s tek .wz .cz , 
www.mostek.wz.cz, vývěs-
ka fotbalového klubu Mos-
tek v centru obce  
nebo fotbal  
královéhradeckého kraje  
na www.khfotbal.cz 

Sezóna 2010/2011  -  MUŽI 1.B třída sk. A 

Pořadí Tým Zápasy V R P +/- Body 

1   Kopidlno  4 3 0 1 7 : 4 3 9 

2   Chlumec n./C. 4 3 0 1 12 : 5 7 9 

3   Bílá Třemešná 4 2 2 0 17 : 7 10 8 

4   H. St. Město 4 2 1 1 11 : 8 3 7 

5   Rudník 4 2 1 1 5 : 5 0 7 

6   Jičín B 4 2 1 1 11 : 9 2 7 

7   Mladé Buky 4 2 0 2 14 : 9 5 6 

8   Mostek 4 2 0 2 12 : 7 5 6 

9   Trutnov B 4 2 0 2 9 : 8 1 6 

10   Hlušice 4 1 2 1 9 : 9 0 5 

11   Stará Paka 4 1 1 2 10 : 19 -9 4 

12   Úpice 4 1 0 3 7 : 10 -3 3 
13   Libáň 4 1 0 3 9 : 13 -4 3 

14   Vítězná 4 0 0 4 2 : 2 -20 0 

Skóre     

 Trutnov – Nová fotbalová sezóna je tady! Pro mostecké 
hráče bude mít už pojedenácté krajskou příchuť. V 1. B třídě se 
to letos hemží týmy z trutnovského regionu, a tak se divák může 
těšit na spoustu pikantních soubojů. Nejúspěšnější tým jarní čás-
ti minulé sezóny však letos nebude jediným zástupcem FKM 
v soutěži dospělých.  Do IV. třídy se totiž přihlásila mostecká 
juniorka, kterou však tvoří vesměs hráči ročníku narození 1990 
a mladší. Reprezentaci klubu v mládežnických soutěžích budou 
mít na svých bedrech žáci a přípravka v okresním přeboru. 
 Do kádru 
mosteckého áčka 
se v létě vrátil Ví-
ťa Robek. Naopak 
svou činnost na 
hřišti se rozhodl 
ukončit Míra Le-
beda, který však 
t ý m u  j e š tě 
v úvodních kolech 
vypomohl, než se podařilo do branky z Bílé Třemešné „zlanařit“ 
Romana Kalendu. Hned v úvodním kole mostecké hráče čekalo 
derby. V pilníkovském azylu, kde svoje domácí zápasy bude 
hrát Vítězná, se zrodilo historicky nejvyšší vítězství v 1. B třídě. 
Nováčka soutěže přivítala Lebedova družina v krajském fotbale 
sedmigólovým výpraskem. Skvělý start a povzbuzující zpráva 
s vyhlídkou na druhé kolo. V tom totiž čekala Mostek velká 
bitva. Opět derby. Opět proti nováčkovi. A soupeřem nemohl 
být nikdo jiný než tým z Bílé Třemešné. Ve vynikající atmosféře 
(300 diváků) však skončilo pro domácí hráče utkání nešťastnou 
porážkou 2:3 gólem v 89. minutě. Útlum ze zápasu pak jakoby 
na hráče dolehl i v dalším kole v Hlušicích, kde přišla porážka 
1:3. Naštěstí už o týden později se tým vzpamatoval a vybojoval 
tři body v Úpici po výhře 2:1. 

Další program utkání – 4. září 17,00 hod.: Mostek – Stará 
Paka, 12. září 17,00 hod.: Jičín B – Mostek, 18. září 16,30 
hod.: Mostek – Libáň, 25. září 16,30 hod. Chlumec – Mostek, 
2. října 16,00 hod.: Mostek – Rudník. 
  
 Rezerva hlásila před sezónou přetlak hráčů, a tak pokud 
se jednou k zápasu sejde v kompletním složení, nebude pro hrá-
če stačit ani šestnáctidílná sada dresů. Tahounem mužstva by se 
měl stát, k fotbalu se navrátivší, Tomáš Honců, jemuž bude 
v defenzivě krýt záda Sváťa Robek starší. Premiéra mužstva se 
odehrála v domácím prostředí proti „béčku“ Hostinného. Hosté 
si přivezli s sebou šest áčkařů, a tak výsledek nemohl dopadnout 
jinak než porážkou – 3:6. První body mostečtí mladíci slavili až 
v kole druhém. Z Prosečného přivezli výhru 5:0, na kterou doká-
zali po odstátém volnu ve třetím kole navázat úspěšným domá-
cím vystoupením s Kuksem B (6:0). 
 
Další program utkání – 4. září 17,00 hod.: Radvanice – Mos-
tek B, 12. září 10,15 hod.: Mostek B – Borovnice, 19. září 
16,30 hod.: Chvaleč – Mostek B, 26. září 10,15 hod. Mostek – 
Chotěvice, 3. října 16,00 hod.: Podhůří B – Mostek. 

Michal Bogáň   

Sezóna 2010/2011  -  MUŽI 4. třída - okresní soutěž 

Pořadí Tým Zápasy V R P Skóre     +/- Body 

1   H. Maršov 4 3 1 0 13 : 3 10 10 

2   Hostinné B 4 3 0 1 22 : 12 10 9 

3   Chotěvice 4 3 0 1 11 : 9 2 9 

4   Radvanice 4 2 1 1 9 : 6 3 8 

5   Hajnice 4 2 1 1 8 : 7 1 7 

6   Mostek B 3 2 0 1 14 : 6 8 6 

7   Chvaleč 4 1 1 2 10 : 12 -2 5 

8   Kuks A 4 0 3 1 12 : 14 -2 4 

9   Podhůří B 3 1 1 1 8 : 10 -2 4 

10   Borovnice 4 0 2 2 7 : 15 -8 4 

11   Bernartice 3 1 0 2 6 : 5 1 3 

12   Prosečné B 3 1 0 2 3 : 10 -7 3 
13   Kuks B 4 0 0 4 5 : 19 -14 0 


